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Stipenditoimikunta 
 
Aika:  24.5.2023 klo 19.00-20.45 
Paikka:  Teams 
Kutsutut:  Heljä Laakso, Riitta Lehtonen, Tarja Pietiläinen, Marjukka Aaltonen (pj) 
 
 

Asiat 
 

 

1. Toimikunnan toimintavuoden arviointi 
Laadimme vastaukset toimikunnan raporttiin. 

• Missä on onnistuttu? 
- Laadittu stipendien prosessikuvaukset kerhon näkökulmasta suomeksi ja ruotsiksi 
- Tehty stipendien markkinointiin mallikirjeet kerhoille suomeksi ja ruotsiksi 
- Luotu osoitteistot kansallisen tason markkinointiin stipenditoimikunnalle 
- Pidetty kerhoille ensimmäinen stipendiwebinaari 15.2.2023 yhdessä Lisa Andström 
toimikunnan kanssa.  Webinaarin sisältö oli kattava, kiinnostava ja monipuolinen.  
- Toimikunnan jäsenet halusivat lisätä, että toimikunta on hyvin johdettu :-) 
 

• Mikä olisi voinut mennä paremmin? 
- Stipendinsaajien huomioiminen piiritasolla, jäsenistö ja ulkopuoliset kuulevat 
stipendinsaajien puheenvuoroja ja samalla tunnettuus stipendeistä lisääntyy 
- Some-markkinointi 
- Vironkielinen kerhomateriaali 
- Viron- ja englanninkielinen markkinointi 
- Viron edustus toimikuntaan 

 
2. Toimikunnan toimintasuunnitelma 2023-2024 

Työstimme tulevan toimintavuoden toimikunnan toimintasuunnitelmaa vastaamalla 

piirihallinnon kyselyn kysymyksiin. 

• Mitä tulossa toimikaudella/ mitä toimintasuunnitelmassa? 

- Tekoälyn hyödyntäminen markkinoinnissa 
- Stipendinsaajien huomioiminen piiritasolla, jäsenistö ja ulkopuoliset kuulevat 
stipendinsaajien puheenvuoroja ja samalla tunnettuus stipendeistä lisääntyy 
- Vironkielinen kerhomateriaali 
- Viron- ja englanninkielinen markkinointi 
- Toimikunnan arkistointisuunnitelma 
 

• Mitä muita toiveita? 
- Viron edustus toimikuntaan 
 
o Marjukka on yhteydessä Viron aluejohtajaan Tiina Rebane ja vara-aluejohtajaan 

Lea Elias ja pyytää heitä kartoittamaan toimikuntaan Viron edustajaa, joka 
mielellään osaisi hieman suomea. 

 
• Mitä toiveita tulevaan piirin budjettiin? 

- Koska piirin budjetti on hyvin kireä, emme halua lisätä maksutaakkaa ja aiheuttaa 
jäsenmaksun korotuspainetta. 
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3. Toimikunnan syksyn kokoukset 

Sovimme syksyn kokousajankohdat ja kokousten aiheet. 

• ke 30.8. klo 18 Women in STEM -stipendihakemusten käsittely ja Amelia Earhart -

markkinoinnista sopiminen 

• to 14.9. klo 18 Varkauden piirikokouksen työpajan suunnittelu 

• to 21.9. klo 18 Women in Business -stipendihakemusten käsittely  

• ke 18.10. klo 18 toimikunnan arkistointisuunnitelma 

• ke 15.11. klo 18 YWPA-markkinoinnin käynnistäminen 

• to 14.12. klo 18 toimikunnan kevään kokousajankohdat ja kevään toimenpiteet 

 

4. Varkauden piirikokous 

Varkauden piirikokouksen suunnittelu on käynnissä ja toimikunnille on tullut kysely, onko 

toimikunnalla jotain toiveita. Sovimme, että ehdotamme piirikokoukseen työpajaa ja 

mahdollisuutta YWPA-stipendinsaajan kutsumista piirikokoukseen. Alla vastaukset 

piirikokousjärjestäjältä tulleisiin kysymyksiin. Marjukka lähettää vastaukset Lea Helteelle. 

 

1. Onko toimikunnallasi ajankäytöllisiä tai materiaalisia toiveita/tarpeita piirikokoukselle? Jos 

kyllä, kerro mahdollisimman tarkasti. Työpaja: ”Uusia vinkkejä kerhojen zonta-

stipendiviestintään ja ota tekoäly avuksi viestinnän työkaluksi.” 

 

2. Tarvitseeko järjestäjien hankkia paikanpäälle ennakkoon toimikunnallesi välineitä tai 

materiaaleja? Jos kyllä, mitä? Työpajatilassa av-laitteet PowerPoint-esityksen ja nettisivujen 

näyttämiseen, wlan/internet-yhteys, fläppitaulu/valkotaulu tms., tusseja. 

 

3. Onko toimikunnallasi halu järjestää Workshop kokousviikonloppuna? Jos kyllä, mikä aihe ja 

ajantarve? Kyllä: Työpaja: ”Uusia vinkkejä kerhojen zonta-stipendiviestintään ja ota tekoäly 

avuksi viestinnän työkaluksi.” 

 

4. Tuotko vieraita, joiden kulut laskutamme toimikunnaltasi? Ehdotuksena, että YWPA-

stipendin saaja tulisi piirikokoukseen ja hänelle luovutetaan kunniakirja jossain kohtaa 

piirikokouksen ohjelmaa. Toimikunnalla ei ole omaa budjettia.  

 

5.  Ehdotus: aiomme tehdä lahjoituksen Helvi Sipilä -rahastoon keltaisten leikkoruusujen 

sijaan. Suosittelemme tätä kaikille, mutta jos toivot meidän hankkivan kukkasia, kerro tarve 

kuinka monta, kiitos. Emme toivo keltaisia leikkoruusuja. 

 


